
PROTOKÓŁ NR XVIII/2007 

z XVIII sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA, 

która odbyła się w dniu 20 grudnia 2007 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gdańsku 

ul. Wały Jagiellońskie 1 
 
 
Początek obrad godz. 9.00 
Na stan 34 radnych w sesji udział wzięło 33 radnych. 
Nieobecny radny: Stefan Grabski 
 
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

 
 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta BOGDAN OLESZEK  
Otworzył i przewodniczył obradom sesji Rady Miasta Gdańska.  
 
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 
Szanowni Państwo, XVIII sesja RMG. Przewidywana przerwa między 13.00 – 
14.00. w tym czasie mamy opłatek, na który serdecznie zapraszam wszystkich 
Państwa. Przechodzimy do spraw regulaminowych. Wpłynął wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miasta Gdańska w 
sprawie zmian, zmiany granic – to jest druk 482 w pkt 5 ppkt 11, ppkt 11 w pkt 
5 zostaje zdjęty.  
 
Wpłynął wniosek Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej o zdjęcie z 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Gdańska – to jest druk 
472, ppkt 5 w punkcie, ppkt 5 w punkcie , pkt 5 ppkt 3. 
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W sprawie określenia wysokości sumy, do której prezydent Miasta 
Gdańska MoŜe samodzielnie zaciągać zobowiązania. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
Przechodzimy do druku 472 z dwiema autopoprawkami. Mamy pół godziny 
szanowni państwo do przerwy i moŜe jak się rzeczywiście będziemy rygorów 
pewnych trzymać to da rade.  Referuje pan Dyrektor Piskorski. 
 
Dyrektor Biura Rozbudowy Miasta Gdańska – MAREK PISKORSKI  
Przedstawił projekt uchwały nr 472 zgodnie z załączonym uzasadnieniem. 
 
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 
Dziękuję bardzo. KRP opiniowała pozytywnie ten projekt, KPGiM odstąpiła od 
opiniowania, KE opinia pozytywna,  KSSiOZ opinia pozytywna, KTiPM opinia 
pozytywna. 
Bardzo proszę – głos w dyskusji, pan radny Krystian Kaczmarek.  
 
Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, panie Dyrektorze, 
JeŜeli chodzi o Studium uwarunkowań, podoba mi się bardzo ukierunkowanie w 
kierunku rozwoju Gdańska do wewnątrz. Tą drogę realizacji musimy ciągnąć 
dalej poniewaŜ ubywa nam mieszkańców i to jest jedyna droga. Rozwój do 
wewnątrz nie znaczy, Ŝe mamy   z kolei, niszczyć wszystkie obszary zielone, 
obszary, które były chronione przez kilkadziesiąt lat, chronione były za czasów 
PRL  równieŜ, teraz okazuje się, Ŝe, Ŝe na tych obszarach oprócz zieleni moŜna 
budować budynki usługowe, mieszkalne. Czyli jest pełna dowolności i pełna 
anarchia. TakŜe tutaj wspomnę takie obszary, które warto by było chronić i  ująć 
to w Studium. Właśnie szczególnie pas nadmorski, Dolinę Radości, a nawet taki 
mały teren pomiędzy Parkiem Oliwskim a ulicą Grunwaldzką.. są to nasze 
perełki, jeśli chodzi o obszary zielone i powinniśmy o nie dbać szczególnie i nie 
pozwolić tam po prostu wchodzić w budownictwem. JeŜeli chodzi o 
budownictwo mieszkaniowe to mamy olbrzymie obszary rolne, które trzeba 
odrolnić i na te obszary rolne wchodzić z budownictwem. W Gdańsku Południe 
to jest setki hektarów, tysiące hektarów jest. I tam trzeba wejść i to 
budownictwo realizować. TakŜe, na razie na tyle, dziękuję. 
 
Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG 
Dziękuję bardzo. Bardzo proszę, p. Przewodniczący Koralewski. 
 
Radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI  
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 
Ja zgłaszałem taki wniosek dlatego, na komisji, tak jak powiedziałem, jest 
szereg argumentów, które mówi o tym, Ŝe naleŜałoby na ten temat 


